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Förbundsstyrelsen
Annie Palstam, Philip Ohlsson, Mikael Hjerne, Kristina Wiggefors, Cecilia 
Winberg (förbundsordförande), Maria Westin, Sara Barsjö (vice ordförande) 
och Ingela Lundholm Tengvall.

Under 2022 har förbundsstyrelsen har haft sju ordinarie sammanträden samt ett 
extra möte. Inom styrelsen har arbetsuppgifter och ansvar för råd och 
arbetsgrupper fördelats. Vid årets slut har ledamoten Kristina Wiggefors valt att 
avsluta sitt arbete i styrelsen av personliga skäl.
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Uppdrag utifrån 
verksamhetsplan

• Omställning i samhälle och för 
professionen.

• Professionsutveckling.

• Hållbart arbetsliv med bättre villkor och 
stärkt arbetsmiljö.

• Vår organisation.

Fysioterapeuternas verksamhetsplan för året har haft fyra huvudområden:
• Omställning i samhälle och för professionen.
• Professionsutveckling.
• Hållbart arbetsliv med bättre villkor och stärkt arbetsmiljö.
• Vår organisation.
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Omställning
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Omställning: poddcirkel
om nära vård

• Poddcirkel om nära vård togs fram i 
samarbete med Sensus.

• Målgruppen för cirkeln var i första hand 
förbundets förtroendevalda.

• Poddcirkeln har under året spridits via våra 
distrikt.

En av förbundets satsningar under 2022 var att stödja samtalen om nära vård 
inom förbundet och bland våra medlemmar. Genom att delta i vår poddcirkel
skapas förutsättningar att tillsammans börja tänka och samtala om utmaningar 
och fördelar med nära vård. Poddcirkeln har under året spridits via våra distrikt.
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Agenda 2030

• Deltar i Saco klimat.

• Arbetsgrupp inom European Region World 
Physiotherapy och nytt statement på 
Europanivå taget på general meeting.

• Genomgående hållbarhetsarbete på 
kansliet.

• Hållbarhetsverktyg Pure Act inköpt.

• Etik- och hållbarhetsrådet ger kunskapsstöd 
till andra grupper i förbundet.

• Debattartikel med fokus på hållbarhet 
tillsammans med Psykologförbundet.

En motion från Sacos studentråd till Sacos kongress 2021 antogs, vilket 
resulterat i arbetsgrupp ”Saco klimat” där förbundet deltagit under året.

Ett nytt dokument ”Harmonisation of Sustainable Development Goals Within the 
Profession” har arbetats fram av en arbetsgrupp 
inom European Region World Physiotherapy. Förbundsstyrelseledamot Annie 
Palstam har ingått i arbetsgruppen. Dokumentet antogs vid World Physiotherapy 
Europe Region general meeting i Prag i maj 2022.

Ett genomgående hållbarhetsarbete pågår på Vasagatan 48, där förbundets 
kansli finns tillsammans med tre andra förbund. Det gäller bland annat 
genomgång av avtal och leverantörer, energibesparande åtgärder, sopsortering 
med mera. Ett hållbarhetsverktyg, Pure Act, har köpts in och startas 2023. 
Verktyget hjälper till att systematisera hållbarhetsarbetet inom förbundet.

Etik- och hållbarhetsrådet ger kunskapsstöd till andra grupper i förbundet genom 
föreläsningar och samtal.
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Kvalitetspriset 2022
Hemsjukvården i Karlskrona

2022 års Kvalitetspris tilldelades hemsjukvården i Karlskrona, för den 
balansträning för äldre som bedrivits sedan 2018. 

Fysioterapeuterna inom verksamheten har på ett metodiskt sätt bedömt 
personerna före och efter interventionen samt erbjudit samtliga motiverande 
samtal. 

Aktiviteten har lett till att livskvaliteten ökat för de deltagande personerna. Bland 
annat genom att antalet fall har minskat, liksom artrossmärta och yrsel vid 
utomhuspromenader. Projektet har spridit sig till hela Karlskrona kommun och 
genomförs nu på alla träffpunkter för äldre inom kommunen.
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Årets fysioterapeut 2022
Lisa Keller Altvall, 
Närhälsan Angered

Lisa Keller Altvall tilldelades utmärkelsen Årets Fysioterapeut 2022, för sitt 
moderna och aktuella arbete inom området kvinnors hälsa. Lisa arbetar på 
rehabmottagningen vid Närhälsan i Angered.

I sitt dagliga arbete som fysioterapeut stöttar Lisa Keller Altvall många patienter 
som lider i tystnad. Hon möter kvinnor med vulvasmärta, 
bäckenbottensdysfunktion, förlossningsskador, inkontinens och flera 
graviditetsrelaterade besvär.

Många av patienterna som Lisa träffar har genomgått olika fysiska eller psykiska 
trauman. I sitt bemötande visar hon prov på både mjukhet och mod, vilket blivit 
en framgångsfaktor i dialogerna om våld och sexuell hälsa med personer i ett 
socioekonomiskt utsatt område. 

Lisas starka engagemang har bidragit till att hon även är handledare och utbildar 
fysioterapeutkollegor inom kvinnohälsa, samt har startat upp ett vulvateam på 
Angereds närsjukhus.
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Fysioterapeuterna 
utbildning AB

• Helägt dotterbolag till Fysioterapeuterna.

• Bolaget ska genomföra kurs- och 
utbildningsverksamhet för 
Fysioterapeuternas medlemmar.

• Kurser i medicinsk pedagogik samt 
förbättringskunskap har startat.

• Inventering och förberedelse för 
upphandling av lärplattform pågår.

Fysioterapeuterna utbildning av är ett helägt dotterbolag till Fysioterapeuterna.
Bolaget ska genomföra kurs- och utbildningsverksamhet för Fysioterapeuternas 
medlemmar .

Under 2022 har kurser i medicinsk pedagogik samt förbättringskunskap startats 
upp.

Inventering och förberedelse för upphandling av en lärplattform startade under 
året.

Styrelsen för utbildningsbolaget:
Ordförande: Maria Westin
Ledamöter: Louise Gottlind, Susanne Andersson och Malin Sellberg
Kanslipersonal och firmatecknare: Helena Pepa

9



Professionsutveckling
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Professionsutveckling

• Seminarier/webbinarier.

• Uppdatering av det utbildningspolitiska 
programmet

• Ledarskapsutbildning för distrikt- och 
sektionsordföranden.

Vetenskapliga rådet har genomfört fyra seminarier/webbinarier:
• Disputation och sen? Fortsatt karriär efter disputation
• Vägen till docent
• Forskningsfinansiering. Hur skriver man en bra ansökan
• Hur blir man doktorand.

Utbildningspolitiska rådet har arbetat fram en uppdatering av det 
utbildningspolitiska programmet som beslutats av förbundsstyrelsen.

Majoriteten av alla sektioners ordföranden deltog vid förbundets 
ledarskapsutbildning för distrikt- och sektionsordföranden den 16 november 
2022.
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Specialistordningen

• Implementering och uppföljning av den 
reviderade specialistordningen.

• Specialistkurser: förbättringskunskap samt 
medicinsk pedagogik.

• Specialistkommittén: tre nya ledamöter som 
efterträder avgående ledamöter.

• Totalt 122 fysioterapeuter erhöll sin 
specialistkompetens under2022.

• 73 ansökningar om specialistkompetens med 
dispens från handledning.

• 58 ansökningar om att påbörja 
specialistutbildningen via ansökan om 
studieplan och handledare.

Under året har vi arbetat med implementering och uppföljning av den reviderade 
specialistordningen. Bland annat genom:

• Digitala frågestunder inför ansökan
• Uppstartsseminarium med nyantagna specialistkandidater
• Uppstart av digitalt handledarnätverk och nätverk för specialistsökande 

antagna till specialistutbildningen from 2022
• Workshop med handledare, specialistkommitté och sökande för 

utvärdering av processer och underlag i den reviderade 
specialistordningen

• Kontinuerlig utveckling av webbinformationen. 

En specialistkurs inom medicinsk pedagogik har utformats för start under 2023. 
Uppstart av Förbättringskurs har skett under året.

Specialistkommittén har fått tre nya ledamöter som ersätter avgående ledamöter. 
En ledamot tillträdde hösten 2022 och två tillträdde i januari 2023.

122 fysioterapeuter erhöll sin specialistkompetens under 2022.
Totalt inkom 73 ansökningar om specialistkompetens med dispens från 
handledning och 58 ansökningar om att påbörja specialistutbildningen via 
ansökan om studieplan och handledare.
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Kompetensenkät

• Kommunikation av kompetensenkät som 
skickats till förbundets samtliga 
yrkesverksamma medlemmar. 

• Resultatet sammanställdes i en rapport och 
i en debattartikel.  

• Tillgången till kompetensutveckling var 
generellt sett låg men varierade mellan olika 
sektorer.

En kompetensenkät som tidigare skickats till förbundets samtliga 
yrkesverksamma medlemmar sammanställdes och kommunicerades. 
Enkätresultatet visar att tillgången till kompetensutveckling generellt sett var låg, 
men varierade mellan olika sektorer. Tillgången var högst i statlig sektor och lägst 
inom kommunal sektor. 

Resultatet sammanställdes i en rapport och i en debattartikel.  Innehållet fick stor 
spridning i media.
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Interna utredningar

• Gemensamt specialistområde.

• Rutin för förvaltning.

• Dispensansökningar.

• Nedläggning av sökfunktionen Hitta 
fysioterapeuter.

• Avveckling/nedläggning av Mätdatabasen.

Under året har en grupp med representation från sektioner, kansliet samt 
förbundsstyrelsen arbetat med att kartlägga för- och nackdelar med ett 
gemensamt specialistområde inom rörelseorganens sjukdomar. En rapport har 
lämnats till FS från gruppen efter avslutat uppdrag.

En rutin för förvaltning av den reviderade specialistordningen har tagits fram och 
beslutats av FS.

Som en del av den reviderade specialistordningen har ett förslag om avslutande 
av dispens från handledning utretts. Det kommer att presenteras och beslutas 
under 2023.

I förbundets pågående arbete med efterföljande av GDPR och 
upphovsrättslagstiftning sker en genomlysning av förbundets webbplats. Då 
förbundets personuppgifter är särskilt skyddsvärda krävs en restriktiv hållning. 
Sökfunktionen ”Hitta Fysioterapeuter” har därför lagts ned. 

Mätdatabasen har också avvecklats under året. Även detta på grund av att den 
innehåller en stor mängd personuppgifter. Utöver detta låg den på en teknisk 
lösning som inte kunde supporteras längre och en ny teknisk lösning skulle bli 
alltför kostsam. 
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Strategi för psykisk hälsa

 Ny strategi för psykisk hälsa. 

 Syftet är att säkerställa att personer med 
psykisk ohälsa får tillgång till rätt vård på 
rätt nivå. 

 Strategins tre delar:
 Öka kunskapen om fysioterapins 

betydelse inom verksamhetsområdet 
psykisk hälsa.

 God och jämlik fysioterapeutisk 
kompetens inom psykisk hälsa i hela 
landet.

 Fler ska få tillgång till fysioterapeutisk 
specialistkompetens inom psykisk hälsa.

I juni 2022 fattade förbundsstyrelsen beslut om en strategi för psykisk hälsa. 
Syftet med strategin är att säkerställa att personer med psykisk ohälsa får tillgång 
till rätt vård på rätt nivå. Fysioterapeuter är en viktig del i teamet som arbetar för 
psykisk hälsa.

I strategin lyfts tre områden som är av särskild betydelse för att vi ska nå syftet 
med strategin om att säkerställa personers tillgång till rätt vård, på rätt nivå där 
fysioterapeuter är en viktig del i teamet inom psykisk hälsa:
• Öka kunskapen om fysioterapins betydelse inom verksamhetsområdet psykisk 

hälsa
• God och jämlik fysioterapeutisk kompetens inom psykisk hälsa i hela landet
• Fler ska få tillgång till fysioterapeutisk specialistkompetens inom psykisk hälsa.
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Remissvar

• Svar på remisser bland annat inom 
områdena äldreomsorg, barn och ungas 
hälsa, samt primärvård.

• 25 remissvar om sammanhållna, 
personcentrerade vårdförlopp och 
kunskapsstöd inom 
kunskapsstyrningsorganisationen.

• Representation i referensgrupper för ett 
antal utredningar: djurens hälso-och 
sjukvård, äldreomsorgsutredningen, 
kommissionen för främjande av fysisk 
aktivitet.

Under året har Fysioterapeuterna svarat på följande remisser:
• S 2020:16 Utredningen om en äldreomsorgslag och stärkt medicinsk 

kompetens i kommuner.
• SOU 2021:34, Börja med barnen! Följa upp hälsa och dela information för en 

god och nära vård. 
• S2019/03056 Uppföljning av primärvård och omställningen till en mer god och 

nära vård. Deluppdrag 1-Nationell insamling av registeruppgifter från 
primärvården.

• 25 remissvar om sammanhållna, personcentrerade vårdförlopp och 
kunskapsstöd inom kunskapsstyrningsorganisationen.

• Fysioterapeuterna har också varit representerade i referensgrupper för ett 
antal utredningar: Bättre förutsättningar inom djurens hälso-och sjukvård, 
äldreomsorgsutredningen, kommissionen för främjande av fysisk aktivitet tex
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Hållbart arbetsliv
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Hållbart arbetsliv med 
bättre villkor

• Långsiktigt arbete för att stärka 
det lokala fackliga inflytandet och 
medlemsnyttan.

• Förstärkt central bevakning av 
centralt tecknade kollektivavtal.

• Översyn av fackligt utbildningsbehov.

• Strategi för medlemsrekrytering.

• Breddad kompetens på kansliet.

• Lokalt genomförda tviste-, 
medbestämmande- och 
löneöversynsförhandlingar.

Under året har förbundet påbörjat ett långsiktigt arbete för att stärka det lokala 
fackliga inflytandet och medlemsnyttan.

Vi har också förstärkt den centrala bevakningen av centralt tecknade 
kollektivavtal.

Vi har påbörjat en översyn för  utveckling av fackliga utbildningar för medlemmar 
och förtroendevalda. 

En ny grupp för medlemsrekrytering har bildats på kansliet, som arbetar med en 
strategi för medlemsrekrytering.

Kansliet har fått en breddad kompetens när det gäller avtals- och 
förhandlingsfrågor, bland annat genom ersättningsrekrytering av förhandlare.

Förbundet har genomfört ett omfattande antal lokala tviste-, medbestämmande-
och löneöversynsförhandlingar med stöd av centrala ombudsmän.
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Avtalsarbete 
och förhandling

• Medlemsmöten och rådsmöten.

• Fortlöpande medlemsrådgivning.

• Utveckling av register för 
att ytterligare säkra personuppgifter.

• Juridisk rådgivning och bevakning av 
praxis inom hälso- och sjukvård samt 
arbetsrätt.

• Samverkan inom alla sektorer inför översyn 
av villkorsavtalen.

• Årlig löneenkät samt bearbetning 
av lönestatiskt för alla sektorer.

Medlemsmöten samt rådsmöten har genomförts både via Teams och i form 
av fysiska möten och löpande medlemsrådgivning har skett via telefon och mejl.

Vi har fortsatt utveckla våra register för att ytterligare säkra våra 
medlemmars personuppgifter.

Fortsatt juridisk rådgivning och bevakning av praxis inom hälso- och sjukvård 
samt arbetsrätt.

Samverkan och påverkansarbete med samarbetsorganisationer inom alla 
sektorer har skett inför översyn av villkorsavtalen.

Den årliga löneenkäten har genomförts samt bearbetning av lönestatiskt för 
alla sektorer.
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Kommun och region

• Partsgemensamt arbete inför de nya 
pensionsbestämmelserna AKAP-KR som 
träder ikraft 2023.

• Nya villkor inom kommun och region har 
träff i kraft från 1 oktober 2022 med 
anledning av förändringarna i LAS samt 
överenskommelser om omställning mm.

Nya pensionsbestämmelser AKAP-KR träder ikraft 2023. Inför detta har ett 
partsgemensamt arbete genomförts.

Nya villkor inom kommuner och regioner har träff i kraft från 1 oktober 2022, 
med anledning av förändringarna i LAS, samt överenskommelser 
om omställning mm.
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Stat

• Utökad bevakning av och bemanning 
i partsarbetet inom SACO-S.

• Nya villkor inom statlig sektor 
med anledning av förändringarna i LAS 
samt överenskommelser om 
omställning mm.

• Förhandlingar påbörjade om önskade 
förbättringar i pensionsavtalet.

• Partsgemensamt arbete kring avtalsform.

Förbundet har under året utökat bevakningen och bemanningen i partsarbetet 
inom SACO-S.

Nya villkor inom statlig sektor har trätt i kraft med anledning av förändringarna i 
LAS samt överenskommelser om omställning mm.

Förhandlingar har påbörjats om önskade förbättringar i pensionsavtalet.

Partsgemensamt arbete kring avtalsform.
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Privat 

• Höjda åldersgränser i privat sektors 
försäkringsavtal.

• Nya villkor med anledning av förändringarna 
i LAS samt överenskommelser om 
omställning mm.

• Ny omställningsorganisation (Omstella) för
Fremia.

• Partsgemensamt arbetet om avtalsform 
samt statistik med Almega 
Vårdföretagarna.

Åldersgränserna har höjts i försäkringsavtalen för privat sektor.

Nya villkor gäller för medlemmar inom privat sektor med anledning av 
förändringarna i LAS samt överenskommelser om omställning mm.

En ny omställningsorganisation – Omstella, har bildats för medlemmar inom 
Fremia.

Ett partsgemensamt arbete om avtalsform samt statistik har genomförts med 
Almega Vårdföretagarna.
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Företagare

• Utredningen om småskaligt företagande i 
Hälso- och sjukvård.

• Förhandlingar om ersättningar för Nationella 
taxan.

• Medlemsmöten i flera regioner för info och 
frågor kring nationella taxans framtid.

• Rådgivning och möten på lokal nivå med 
anledning av förändringar av vårdval 
fysioterapi.

• Deltagit i IPPTAs arbete International Private 
Practitioners Association.

Fysioterapeuterna har deltagit i arbetet med utredningen om småskaligt 
företagande i hälso- och sjukvården.

Vi har också deltagit i förhandlingar om ersättningar för Nationella taxan. Flera 
regioner har under året anordnat medlemsmöten för information och frågor 
kring den nationella taxans framtid.

Rådgivning och möten på lokal nivå med anledning av förändringar av vårdval 
fysioterapi.

Under året har Fysioterapeuterna varit representerade i arbetet inom 
International Private Practitioners Association. (IPPTA)

23



Vår organisation
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Medlemsutveckling

2022202120202019

9 3099 5219 5199 370Anställda

1 4391 5131 5451 582Företagare

10 74811 03411 06410 952Totalt yrkesverksamma

436541603725Studenter

981967941910Pensionärer

12 16512 54212 60812 587Totalt medlemsantal

Under coronapandemin fick förbundet fler yrkesverksamma medlemmar. Nu ser 
vi dessvärre en minskning av yrkesverksamma medlemmar. Kansliet arbetar nu 
med åtgärder för att förstärka det lokala företrädandet vilket vi ser som en viktig 
åtgärd. 

Antalet företagande medlemmar har under flera år sjunkit långsamt, 
huvudsakligen då medlemmarna gått i pension. Här finns rekryteringspotential 
bland yngre företagande fysioterapeuter.

Antalet studentmedlemmar har minskat drastiskt under pandemiåren, vilket är 
bekymrande, och en erfarenhet som de flesta fackförbunden delar med oss. 
Studenterna har under denna period haft distansstudier och förbundet centralt 
och studentstyrelsen har gått miste om den naturliga mötesplatsen som 
lärosätena är. Studenterna är därför en prioriterad grupp för rekrytering och vi ser 
redan tidigt under 2023 att antalet ökar igen.
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Strategiarbete

• Arbetet med en framtidsstrategi har pågått 
under hela året.

• Dialogsamtal och strategismedja har gett 
tillfällen för samskapande.

• Medlemsundersökning, samt omvärlds- och 
framtidsspaning har gett input i processen.

• Arbetet visade tidigt på en tydlig gemensam 
riktning framåt:

• skapa en högre trovärdighet i fackliga 
frågor,

• ökad tydlighet om de frågor vi driver,
• ökad synlighet för vår profession i 

samhällsdebatten.

På förbundsstyrelsens sista möte 2021 beslutades om att ta fram en långsiktig 
strategi för förbundet. Under början av året inleddes arbetet med strategin och 
under våren genomfördes digitala dialogsamtal med distrikt och sektioner. 

Det genomfördes även en medlemsundersökning, samt omvärlds- och 
framtidsspaning, som grund för det fortsatta arbetet med strategin.
Efter sommaren följdes framtidsdialogerna upp i en strategismedja där 
förtroendevalda från hela landet deltog.

Processen visade tidigt på en tydlig gemensam riktning framåt. Generellt uttrycks 
en hög nöjdhet med förbundet, men det finns ett antal punkter där vi är överens 
om att vi vill utvecklas. Det handlar bland annat om att skapa en högre 
trovärdighet i fackliga frågor, ökad tydlighet om de frågor vi driver, samt en ökad 
synlighet för vår profession i samhällsdebatten.
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19-20 oktober samlades företrädare för Fysioterapeuternas råd till ett Halvtid ett 
möte mitt i mandatperioden. Fokus under mötet var framtiden och vårt pågående 
arbete för en gemensam strategi. 

Vid halvtiden fick de förtroendevalda arbeta tillsammans med det utkast till 
strategi som tagits fram utifrån de dialoger och samtal som har pågått under året. 
Samtalen handlade om att stämma av de förslag till mål som tagits fram, samt att 
formulera delmål för strategin.
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Utvecklad 
varumärkesplattform

• Vision  och värdegrund har kompletterats 
med beskrivningar av positionering och 
identitet.

• Utvecklingen av varumärkesplattformen har 
varit en del av förbundets strategiarbete.

• Bland annat har medlemsenkäten och 
dialogsamtal mellan förtroendevalda använts 
som underlag.

• Arbetet har genomförts i samarbete med 
kommunikationsbyrån OTW.

Under året har förbundet arbetat fram en utvecklad varumärkesplattform. Utifrån 
befintlig vision och värdegrund har kompletterande skrivningar om positionering 
och identitet tagits fram.

Arbetet har genomförts i samarbete med kommunikationsbyrån OTW. 
Samarbetet inleddes med en workshop där förtroendevalda i olika roller 
tillsammans med kanslipersonal deltog. I utvecklingsarbetet har resultatet från 
medlemsenkäten och de dialogsamtal som genomförs inom ramen för 
strategiprocessen använts som underlag.
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Ny grafisk profil

• Logotyp i olika versioner

• Grafiskt element ”rörelsen”

• Färger

• Typsnitt

• Bildmanér

En ny grafisk profil har tagits fram för att visualisera den utvecklade 
varumärkesplattformen. Den lanserades 1 december 2022 och innebär att 
förbundet har ny logotyp, nya profilfärger, typsnitt, bildmanér samt ett grafiskt 
element som kallas för rörelsen.
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Ny form och nya mallar

• I samband med att den nya grafiska profilen 
introducerades bytte vi form i våra digitala 
kanaler (webb och sociala medier).

• Vi har också introducerat nya mallar för 
Office, nya roll-ups samt ett mindre utbud 
profilprodukter.

I samband med att den nya grafiska profilen introducerades bytte vi form i våra 
digitala kanaler (webb och sociala medier). Vi har också introducerat nya 
mallar för Office, nya roll-ups samt ett mindre utbud profilprodukter.
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Kommunikation och 
påverkansarbete

• Fyra temaområden för påverkan: Lön och 
ersättningar, kompetens och utbildning, 
valet 

• Deltagit i Almedalen med egna event och 
medverkat i andras.

• Träffar med politiker från regioner och 
kommuner.

• Möte med Socialdepartementet för att prata 
om kompetensförsörjning.

• Deltagit i riksdagsseminarium om 
rehabilitering.

• Nordiskt möte.

Kommunikationsarbetet under 2022 delades in i fyra temaområden: Lön och 
ersättningar, Kompetens och utbildning, Valet, Hållbart arbetsliv

Fysioterapeuterna deltog vid årets Almedalsvecka och anordnade bland annat 
seminariet ”Är det värt att rehabilitera farmor?” tillsammans med Sveriges 
Arbetsterapeuter. Hur behåller vi och vårdar hälso- och sjukvårdens 
medarbetare?

Inom ramen för Saco Hälso- och sjukvård var vi med och arrangerade seminariet 
”Hur behåller vi och vårdar hälso- och sjukvårdens medarbetare?”

Under året har det också genomförts träffar med politiker inom regioner och 
kommuner, liksom deltaganden i möten på nationell nivå om bland annat 
kompetensförsörjning och rehabilitering.
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Valår: politikerenkät och 
utfrågningar

• Omfattade enkät till politiker i samtliga 
regioner, som underlag för debatt och 
samtal både nationellt och lokalt.

• Live-samtal med riksdagspartiernas 
talespersoner för hälso- och sjukvårdsfrågor 
via Instagram.

Då det var valår genomfördes en omfattade enkät till politiker i samtliga regioner, 
som sedan användes som underlag för debatt och samtal både nationellt och 
lokalt.

Under försommaren genomfördes live-samtal med riksdagspartiernas 
talespersoner för hälso- och sjukvårdsfrågor via Instagram.
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Sociala medier

Facebook

• 5220 följare

• Ca 150 poster

• Låg interaktion

Instagram

• 3820 följare

• Ca 150 poster

• Medel interaktion

LinkedIn
• 1470 följare
• Ca 400 nya följare
• Låg interaktion

Twitter
• 1467 följare
• Låg aktivitet

Fysioterapeuternas sociala kanaler används både för medlemskommunikation 
och påverkansarbete. 

Flest följare finns på facebook, men interaktionen med följarna är störst på 
Instagram.

Den kanal som vuxit mest under året är LinkedIn, där vår närvaro ökat.

Twitter används sparsamt.
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Blogg och podcast

ceciliawinberg.se

• 31 inlägg

• 3159 besökare

En podd i rörelse

• 6 avsnitt

• 285-472 lyssningar

Cecilia Winbergs blogg uppdateras varje vecka (undantaget i samband med 
semester och långhelger).

Under året skrevs 31 blogginlägg som lästes av totalt 3159 besökare.

Podcasten En podd i rörelse publicerade sex avsnitt under året. Varje avsnitt har 
mellan 285-472 lyssningar.
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Debattartiklar

• 15 st debattartiklar under året.

• De flesta i samarbete med andra.

• Ämnen: Lön, jämlik hälsa, vårdens klimatavtryck, 
äldrevård, kroniskt sjuka, kvinnohälsa…

• Medier: DM, DS, Altinget, DN, SvD.

• Specialistordningen och vikten av tillgång till 
specialister över hela landet är ett återkommande 
tema.

15 debattartiklar har publicerats under 2022. De flesta artiklarna är skrivna i 
samarbete med andra organisationer. 

De vanligaste medierna för publicering är Dagens medicin, Dagens samhälle 
samt Altinget. Vid några tillfällen har artiklar publicerats i dagspress, så som 
Dagens nyheter och Svenska dagbladet.

Tillgången till, och villkoren för specialistfysioterapeuter, liksom vikten av en 
statligt reglerad specialistutbildning är ett återkommande tema i våra 
påverkanstexter. 
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Tidningen Fysioterapi
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Tidningen Fysioterapi

• Självständig journalistisk roll.

• 6 pappersutgåvor har publicerats.

• Release av ny grafisk form i och med nr 1, 2022.

• 14 digitala nyhetsbrev har skickats ut, med hög öppningsfrekvens.

• Annonsintäkterna fortsatt påverkade av nya omvärldskriser.

• Webbtrafik till fysioterapi.se ligger stabilt.

Fysioterapi är en medicinsk facktidskrift som erbjuds alla förbundets medlemmar 
som en uppskattad medlemsförmån. Pappersutgåvan ges ut 6 gånger per år. 
Den TS-kontrollerade upplagan är 12 700 exemplar. 14 digitala nyhetsbrev har 
skickats ut, med en fortsatt god öppningsfrekvens kring 56 %.

Tidningen har en självständig journalistisk roll och chefredaktören är också 
ansvarig utgivare. Redaktionen har bestått av en chefredaktör och en reporter, 
båda på heltid. Tidningen bevakar fackliga frågor och professionsfrågor men 
skriver även om hälso- och sjukvårdspolitik och andra samhällsprocesser som 
berör professionen. Tidningen har en egen webbplats fysioterapi.se. Tidningen 
finns även på sociala medier.

Annonsintäkterna i pappersutgåvan återhämtade sig inte under 2022, där våren 
ännu var påverkad av pandemin. Det fanns även ett tapp för platsannonser på 
webben under 2022. Intäkterna från nyhetsbreven är fortsatt mycket goda och 
stabila.

Den stora bristen på papper i Europa innebär att priserna har skjutit i höjden och 
att det är svårt för tryckerierna att få tag i papper. Vi har kunnat fortsätta med vårt 
papper, men fått en ökad kostnad per nummer på ca 8000 kr.
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Ny form för tidningen

• 6 pappersutgåvor i en ny grafisk form.

• Några nya avdelningar, exempelvis 
Min arbetsdag och Ung fysio.

• Fysioterapis nya form tagits emot väl 
av medlemmarna.

Under 2022 har 6 pappersutgåvor getts ut i en ny grafisk form och med några 
nya avdelningar. Exempelvis har vi infört Min arbetsdag för att få en inblick i fler 
fysioterapeuters vardag och Ung fysio där studenter och nya i yrket kommer till 
tals. Så vitt redaktionen kan bedöma av de läsarreaktioner vi fått, har 
Fysioterapis nya form tagits emot väl av medlemmarna.

Vi har ambitionen att spegla verksamheter inom många ämnesområden och på 
många olika orter i det redaktionella innehållet. 

Under året har vi haft ett temanummer om Parkinson.

I tidningens forskningsserie presenterades aktuell evidens inom covid-19 och 
postcovid, om hur kvinnliga hormoner påverkar fysisk prestation och träning, om 
evidensbaserad skadeförebyggande träning, förebyggande av arbetsrelaterad 
ohälsa, om hur man kan främja delaktighet i fysisk aktivitet hos barn med 
funktionsnedsättning samt om fysioterapins roll vid grundbehandling av artros i 
höft och knä. På tidningens övriga forskningssidor presenteras i varje nummer 
aktuella avhandlingar inom fysioterapi och nya rön som publicerats i 
vetenskapliga tidskrifter.
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Digitala kanaler – webb och nyhetsbrev

• 14 digitala nyhetsbrev med 
nyheter inom en mängd olika 
områden skickats ut.

• Nyhetsbreven har fortsatt hög 
öppningsfrekvens (ca 56-58 
procent).

• Trafiken på fysioterapi.se ligger 
stabilt kring cirka 8000-10 000 
unika besök i månaden. 

• Försäljningen av annonsbanners 
och platsannonser på webben 
blev längre än under 2021.

Under året har 14 digitala nyhetsbrev med nyheter inom en mängd olika områden 
skickats ut. Nyhetsbreven har fortsatt hög öppningsfrekvens (ca 56-58 %) och 
den har även ökat med flera procent under 2022. Nyhetsbreven ger också 
fortsatt en hög försäljning av länkade annonsbanners.

En enkel uppfräschning (inom befintlig budget) gjordes av webbens form för att 
utseendet på pappersutgåvan och webben skulle efterlikna varandra. Trafiken på 
fysioterapi.se ligger stabilt kring cirka 8000-10 000 unika besök i månaden, där 
den längsta siffran gäller ”lågsäsong” kring dec/jan. och sommaren. Försäljningen 
av annonsbanners och platsannonser på webben blev längre än under 2021.

Antalet följare i sociala medier har ökat något. På Facebook har vi cirka 2 500 
följare och på Instagram cirka 1 000. På Facebook delas förutom redaktionellt 
material även platsannonser från Lediga jobb, för att öka intresset att annonsera 
på vår webb.
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